

**Ontario Energy Board**

P.O. Box 2319
2300 Yonge Street
27th Floor
Toronto ON M4P 1E4
Telephone: 416-481-1967

**Commission de l'Énergie
de l'Ontario**

C.P. 2319
27e étage
2300, rue Yonge
Toronto ON M4P 1E4
Téléphone: 416-481-1967

Invoice

Date	Invoice #
4/16/2019	1920EG341

Bill To:

Eastern Fields Wind Farm LP
1040 South Service Rd. East
Unit 200
Oakville ON L6J 2X7
Attn: Cosman, Andrea

Ship To:

Eastern Fields Wind Farm LP
1040 South Service Rd. East
Unit 200
Oakville ON L6J 2X7
Attn: Cosman, Andrea

			Terms Net 30 Days
Licence	Description	Annual Fee	Amount
1	Annual Registration Fee for 2019-20 Fiscal Year EG-2018-0213	800.00	800.00
Please make cheque payable to the Ontario Energy Board and mail to the above address. For electronic payments please send e-mail to Stephanie.Cheng@oeb.ca for wire instructions.		Total Invoice	\$ 800.00

12.1 (2) The management committee may set and charge licence fees, application fees and other fees relating to an application or appeal to the Board. 2003, c. 3, s. 17.

IMPORTANT: It is a condition of your Ontario Energy Board licence that the amount(s) noted in this invoice be paid within the prescribed time. Your licence conditions are each an "enforceable provision" of the Ontario Energy Board Act, 1998, and sanctions for non-compliance may include financial penalties, licence suspension and revocation.

Inquiries: Please call Finance Dept at 416-544-5165 or write to the above address referring to the invoice number.

12.1 (2) Le comité de gestion peut fixer et exiger des droits pour les permis, des droits pour les demandes et des droits pour les requêtes qui sont présentées à la Commission ou les appels qui sont interjetés devant elle. 2003, chap. 3, art. 17.

IMPORTANT: L'une des conditions du permis qui vous été délivré par la Commission de l'énergie de l'Ontario stipule que la ou les sommes indiquées sur la présente facture doivent être réglées au moment prescrit. Chacune des conditions de votre permis constitue une « disposition exécutoire » aux termes de la Loi de 1998 sur la Commission de l'énergie de l'Ontario. Parmi les sanctions prévues pour manquement à la conformité, mentionnons des pénalités financières, ainsi que la suspension ou révocation du permis.

Renseignements: Veuillez appeler Dep. Des Fin. Au 416-544-5165 ou écrire à l'adresse indiquée plus haut et préciser le numéro de facture.